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Protokół nr 18/2016 
 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 18 maja 2016 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 14
00 

dokonał Przewodniczący Komisji, pan 

Tomasz Marcinkowski, który na podstawie listy obecności stwierdził, że  

w posiedzeniu uczestniczy wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady 

są prawomocne. 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 

do protokołu. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

2. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2016 r. 

3. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 4). 
 

Ad.1 Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta:  

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2016. Jednocześnie poinformowała, że w ramach 

autopoprawki zostanie dopisany załącznik nr 5 plan dochodów i wydatków wg ustawy 

Prawo Ochrony Środowiska. Wprowadzenie tego załącznika nie burzy struktury 

projektu uchwały. Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Jan Koziorowski: 

Str. 19 pkt. 6 zmniejszenie dochodów budżetowych (rozdział 70005 - gospodarka 

gruntami i nieruchomościami ….) -650 000 zł, oraz pkt. 9 zmniejszenie dochodów 

budżetowych (rozdział 75615 - wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku 

od czynności…) -1 100 000 zł. Proszę o szersze wyjaśnienie tych punktów. 
 

Patryk Kaźmierczak: 

Str. 22 pkt I ppkt 1a zwiększenie wydatków w związku z przyjęciem do budżetu 

środków niewygasających, rozdział 60016 -  drogi publiczne gminne …wydatki 

inwestycyjne jednostek budżetowych  +245 938 zł. Czy są to środki przeznaczone na 

dodatkowe remonty nawierzchni, ubytków? Czy będą realizowane nowe zadania? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta:  

Roczny plan dochodów ze sprzedaży nieruchomości zakłada 3 149 700 zł, na tę kwotę 

przypada 1 700 000 zł ze sprzedaży lokali. Przez 4 miesiące br. zrealizowaliśmy 

dochody w kwocie 74 988 zł. Ten rok nie ma popytu na mieszkania i grunty. Popyt 
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nasili się w II półroczu. Jeśli chodzi o zmniejszenie dochodów budżetowych  

z podatków od nieruchomości to kwota ta dotyczy podatku od nieruchomości zakładu 

jakim jest CIECH.  
 

Jan Koziorowski: 

Czy inne zakłady też wystąpiły z takim wnioskiem? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Nie. Na tę chwilę nie mam takiej wiedzy. 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Jeśli chodzi o przyjęcie do budżetu środków niewygasających, dot. to przedłużającej 

się procedury opracowania dokumentacji projektowej. Przeciąga się to w czasie 

dlatego przełożyliśmy te środki.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne pytania? Nie widzę.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały wraz z wprowadzoną 

zmianą?  
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta:  

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2016-2028. Projekt stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta:  

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

i sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2015. Projekt stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
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Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyznania w 2016 r. dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Ad. 2 Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2016 r.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

W materiałach na posiedzenie Komisji otrzymaliście państwo projekt planu pracy. 

Czy są jakieś propozycje? 
 

Jan Koziorowski: 

W zeszłym półroczu przy omawianiu planu pracy zaproponowałem temat związany  

z analizą finansową inwestycji finansowanych ze środków UE. Czy ten temat będzie 

realizowany? 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Ten temat jest zapisany w planie Komisji na I półrocze w miesiącu czerwcu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

W związku z tym, że nie ma innych propozycji przechodzimy do głosowania.  
 

Kto jest za przyjęciem zaproponowanego planu pracy na II półrocze 2016 r.? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Plan pracy stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Ad. 3 Sprawy bieżące. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy ktoś chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę.  
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji o godzinie 14
40

. 

 
Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Tomasz Marcinkowski 

 
Protokółowała 

Justyna Gaczkowska 


